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          KS-BOR.0002.9.2017 

 

Protokół  

Nr XXIV/2017  

XXIV sesji 

Sejmiku Województwa  

Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 21 lutego 2017 r. 

 

Miejsce posiedzenia: Sala Sesyjna Sejmiku 

Początek posiedzenia: 11:05 

Spośród 30 radnych obecnych było: 29 

Zakończenie posiedzenia 21.02.2017 r., godz. 12:55 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodniczący Sejmiku, Pan Piotr Żuchowski powitał serdecznie radnych 

województwa, zarząd województwa, zaproszonych gości, przedstawicieli mediów oraz 

pracowników Urzędu Marszałkowskiego. Stwierdził również prawomocność obrad. 

 

Załącznik nr 1, 2  

 

 

Marszałek Województwa w imieniu Samorządu Województwa pożegnał płk. Andrzeja 

Bartkiewicza, który pełnił funkcję Dyrektora Okręgowego Służby Więziennej w Olsztynie  

i powitał następczynię płk. Andrzeja Bartkiewicza - ppłk Elżbietę Jankowską.  

 

Płk Andrzej Bartkiewicz podziękował m.in. za zaproszenie na sesję Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz podsumował lata swojej pracy na stanowisku 

m.in. Dyrektora Okręgowego Służby Więziennej w Olsztynie. Wyjaśnił, że polski system 

sprawiedliwości w części dotyczącej odpowiedzialności karnej realizuje się w trzech etapach, 

gdzie pierwszy etap to wykrywanie i ściganie przestępstw, w którym rolę odgrywa policja  

i prokuratura, drugi etap to ocena dowodów i orzecznictwo, czyli wyroki sądów, natomiast 

trzeci etap to jest wykonywanie orzeczeń sądów i tutaj usytuowana jest przede wszystkich 

służba więzienna, czyli zakłady karne i areszty śledcze. Podkreślił, że służba więzienna 

odpowiada za wykonanie wyroków zgodnie z ich brzmieniem i dążą do tego żeby efektem 

końcowym wykonania wyroku był powrót przestępcy do normalnego życia, do 

społeczeństwa. Nadmienił, że bardzo ważna jest współpraca z samorządami lokalnymi. 

Dodał, że Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego zawsze wspierał działalność 

służby więziennej. Podziękował za współpracę i wsparcie m.in. Marszałkowi, Prezydentom, 

Burmistrzom, Starostom, Wójtom w obrębie których położne są jednostki okręgu 

olsztyńskiego oraz Sekretarzowi Województwa. Podziękował również wszystkim 

przedstawicielom Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, instytucjom  

i organizacjom za trwałe i skuteczne wspieranie służby więziennej okręgu olsztyńskiego.   

 

Przewodniczący Sejmiku podziękował w imieniu Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego za pracę, którą świadczył płk Andrzej Bartkiewicz na rzecz województwa, 

samorządów oraz społeczeństwa. 

 

Ppłk Elżbieta Jankowska podziękowała poprzednikowi, płk. Andrzejowi 

Bartkiewiczowi, który pozostawił służbę więzienną uporządkowaną i dodała, że dołoży 
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wszelkich starań, żeby kontynuować to, co zostało zapoczątkowane przez poprzednika. 

Podkreśliła, że jest otwarta na współpracę.  

 

Przewodniczący Sejmiku powitał pplk Elżbietę Jankowską, która objęła stanowisko 

Dyrektora Okręgowego Służby Więziennej i życzył owocnej realizacji zawodowej.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił p. Małgorzatę Błyskun, która była Dyrektorem 

Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Olsztynie, a po zmianie na tym stanowisku 

została zastępcą dyrektora ds. gospodarki leśnej, której Marszałek podziękował m.in. za 

współpracę i życzył dalszych sukcesów. 

 

Zastępca Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych ds. Gospodarki 

Leśnej, p. Małgorzata Błyskun powiedziała m.in., że dzięki swojej pracy może dalej chronić 

i dbać o lasy, aby było ich coraz więcej.  Podziękowała Samorządowi Województwa za 

współpracę.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o zabranie głosu p. Stanisława Tołwińskiego 

Prezesa Aeroklubu Krainy Jezior. 

 

Prezes Aeroklubu Krainy Jezior, p. Stanisław Tołwiński podziękował m.in. za 

wsparcie ze strony Samorządu Województwa, pracowników Urzędu Marszałkowskiego  

i pozostałych osób, które wspierają największą imprezę lotniczą w Polsce i jedyną tego typu 

realizowaną na wodzie i w powietrzu.  Dodał, że na sesję przyjechał również p. Stefan Weker, 

który od lat pełni funkcję Dyrektora Operacji Lotniczych. Podkreślił, że impreza ta ma swoją 

dynamikę i jest bezpiecznie realizowana. Nadmienił, że dążą do tego, aby Mazury AirShow 

były powodem do dumy dla mieszkańców Warmii i Mazur. Wyjaśnił, że jest to impreza 

niebiletowana i wspierana przez wolontariuszy w której udział biorą m.in. samoloty cywilne, 

wojskowe i historyczne. Na okres imprezy jest transmisja radiowa AirShow oraz transmisja 

na żywo w internecie.  Prezes na ręce Marszałka i Przewodniczącego Sejmiku przekazał 

dyplom z podziękowaniami m.in. dla Zarządu Województwa, Samorządu Województwa za 

pomoc w organizacji pokazów lotniczych Mazury AirShow. Podziękował również radnemu 

Eugeniuszowi Kochowi za wsparcie i przekazał certyfikat Partnera. 

 

2.   Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że wpłynęły dwie autopoprawki: do projektu 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2017-2039 oraz projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2017 r. Dodał również, że wpłynęły w trybie 

pilnym dwa projekty uchwał, które zostały umieszczone w punkcie 23 i 24 i nie wymaga to 

przegłosowania. 

 

Zapytał, czy są uwagi do zmian w porządku obrad? Nie było żadnych uwag.  

 

Porządek obrad, który otrzymali radni kształtował się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 

4. Interpelacje i zapytania. 
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5. Rozpatrzenie Raportu o stanie środowiska województwa warmińsko-

mazurskiego w 2015 r. – referująca: Członek Zarządu Województwa p. Sylwia 

Jaskulska. 

6. Rozpatrzenie Raportu z realizacji w latach 2013-2014  "Programu Ochrony 

Środowiska Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2011-2014                                    

z uwzględnieniem perspektywy na lata 2015-2018" – referująca: Członek Zarządu 

Województwa p. Sylwia Jaskulska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Dźwierzuty oraz likwidacji 

dotychczasowej aglomeracji Dźwierzuty – referująca: Członek Zarządu 

Województwa p. Sylwia Jaskulska. 

8. Rozpatrzenie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego – referująca: Wicemarszałek Województwa                         

p. Wioletta Śląska - Zyśk. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2017 – referująca: Wicemarszałek 

Województwa p. Wioletta Śląska - Zyśk. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydatów do składu Rady Warmińsko-

Mazurskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia – 

referujący: Przewodniczący Sejmiku p. Piotr Żuchowski. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji konkursowej oceniającej oferty                   

w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2017 r. zadań z zakresu ochrony 

zabytków i opieki nad zabytkami – referująca: Wicemarszałek Województwa 

 p. Wioletta Śląska - Zyśk. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Lidzbark Warmiński pomocy 

finansowej – referująca: Wicemarszałek Województwa p. Wioletta Śląska - Zyśk. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Ruciane- Nida pomocy 

finansowej – referująca: Wicemarszałek Województwa p. Wioletta Śląska - Zyśk. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jeziorany na 

dofinansowanie zakupu sprzętu wielofunkcyjnego i wyposażenia niezbędnego dla 

funkcjonowania stanowiska pracy ds. miast Cittaslow w Urzędzie Miejskim                           

w Jezioranach – referująca: Wicemarszałek Województwa p. Wioletta Śląska - Zyśk. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Łukta  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2017 r. zadania własnego Gminy  

z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami – referująca: Wicemarszałek 

Województwa  p. Wioletta Śląska - Zyśk. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Lidzbarskiemu w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2017 r. zadania 

własnego powiatu z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami – 

referująca: Wicemarszałek Województwa p. Wioletta Śląska - Zyśk. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Szczytno pomocy finansowej                         

w formie dotacji celowej na wspieranie procesów planowania przestrzennego                       

w gminie – referujący: Członek zarządu Województwa p. Marcin Kuchciński. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Zarządu Dróg Wojewódzkich                              

w Olsztynie – referujący: Członek zarządu Województwa p. Marcin Kuchciński. 

19.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Centrum 

Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych w Olsztynie – referująca: Wicemarszałek 

Województwa p. Wioletta Śląska - Zyśk. 

20.  Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
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Województwo Warmińsko-Mazurskie – referujący: Członek Zarządu Województwa 

p. Marcin Kuchciński. 

21.  Podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez województwo warmińsko-mazurskie 

103 udziałów spółki Warmińsko-Mazurska Agencja Energetyczna Sp. z o.o.  

z siedzibą w Olsztynie od pozostałych wspólników spółki – referujący: Marszałek 

Województwa p. Gustaw Marek Brzezin. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym Spółki Warmińsko-Mazurska Agencja Energetyczna Sp. z o.o.  

z siedzibą w Olsztynie – referujący: Marszałek Województwa p. Gustaw Marek 

Brzezin. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/328/04 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 31 sierpnia 2004 r. w sprawie 

ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg wojewódzkich na terenie 

województwa warmińsko-mazurskiego na cele niezwiązane z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu – referująca: Członek Zarządu 

Województwa p. Sylwia Jaskulska. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania  

o ochronie przyrody i krajobrazu za rok 2016 (formularz OS-7)  – referująca: 

Członek Zarządu Województwa p. Sylwia Jaskulska. 

25.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2017 r. – referujący: 

Przewodniczący Sejmiku p. Piotr Żuchowski.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2017-2039 – referujący: 

Marszałek Województwa p. Gustaw Marek Brzezin. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2017 r. – referujący: Marszałek Województwa p. Gustaw Marek 

Brzezin. 

28. Sprawy organizacyjne Sejmiku. 

29. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

30. Wnioski i oświadczenia radnych. 

31. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII Sesji Sejmiku z dnia 28.12.2016 r. 

32. Sprawy różne. 

33. Zamknięcie Sesji. 

 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 

 

     Załącznik nr 3 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku, p. Piotr 

Żuchowski zamknął ten punkt. 

 

4. Interpelacje i zapytania. 

 

Radna Bożenna Ulewicz 

„W związku z budzącą wiele wątpliwości informacją dot. kondycji i aktualnej sytuacji 

Warmińsko-Mazurskiej Agencji Energetycznej Sp. z o.o. przedstawioną na posiedzeniu 

Komisji Strategii Rozwoju (13.02.2017 r.) uprzejmie proszę o przedstawienie wszystkich 

bilansów Spółki od początku jej funkcjonowania, aktualnego sprawozdania z badania bilansu 

Spółki przez Biegłego Rewidenta (jeżeli nie ma jeszcze tegorocznego to proszę  
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o ubiegłoroczny materiał) oraz o przedstawienie planów ekonomicznych za rok 2016  

i na rok 2017”. 

 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie środowiska województwa warmińsko-mazurskiego                  

w 2015 r.  

 

Załącznik nr 4 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że po prezentacji Raportu, p. Henryk 

Rechinbach zabierze głos w imieniu mieszkańców Miasta Korsze. 

 

Naczelnik Wydziału Monitoringu Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w Olsztynie, p. Tomasz Zalewski korzystając z prezentacji multimedialnej 

omówił m.in. informację dotyczącą monitoringu środowiska zawartego w raporcie o stanie 

środowiska województwa warmińsko-mazurskiego w 2015 r.  Odniósł się do pytań, które 

zostały zadane przez mieszkańców z Korsz będących na sali i przedstawił zestawienie 

wyników ołowiu w pyle w dwóch stacjach pomiarowych: w Korszach i  na granicy 

miejscowości Glitajny. Wyjaśnił, że według wytycznych Głównego Inspektora Ochrony 

Środowiska, pomiary tła przemysłowego lokalizuje się po stronie nawietrznej głównego 

kierunku wiatru, w miejscu w linii pierwszej zabudowy, w miejscu potencjalnie największych 

stężeń. Dodał, że główny kierunek wiatru został wyznaczony na podstawie wieloletnich 

pomiarów prowadzonych w Kętrzynie i jest to najbliższa stacja meteorologiczna. Wyjaśnił, 

żeby spełnić warunek pierwszej linii zabudowy, to jest to 100 m na północ od miejsca, gdzie 

są prowadzone pomiary, trzeci warunek miejsc potencjalnie najwyższego stężenia liczy się 

jako dziesięciokrotną wysokość kominów, a wysokość kominów dla Zakładu w Korszach to 

jest 25-30 m. Dodał, że miejsce, gdzie zlokalizowana jest Stacja znajduje się w odległości  

350 m od Zakładu w prostej linii.     

 

Załącznik nr 5 

 

Radna Teresa Krajewska zapytała, w jaki sposób będą dobierane miasta, które będą 

monitorowane pod względem zanieczyszczenia powietrza? 

 

Naczelnik Wydziału Monitoringu Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w Olsztynie, p. Tomasz Zalewski odpowiedział, że w pierwszej kolejności 

chcieliby się zająć monitorowaniem jakości powietrza w części południowo-zachodniej 

województwa, która według wyników modelowania jest najbardziej zagrożona. Jednym  

z pierwszych miast w którym chcieliby rozpocząć monitoring po współpracy z władzami  

tego miasta jest Nowe Miasto Lubawskie.  

 

Radna Teresa Krajewska stwierdziła, że jest zainteresowana tematem ponieważ  

w Olecku powietrze jest bardzo zanieczyszczone. 

 

Naczelnik Wydziału Monitoringu Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w Olsztynie, p. Tomasz Zalewski powiedział m.in., że jako instytucja 

zajmująca się tymi badaniami na chwilę obecną nie mają ani możliwości finansowych ani 

organizacyjnych, żeby rozszerzyć sieć pomiarów. Dodał również, że na tę chwilę nie mają 

tyle sprzętu i pieniędzy żeby kupić dodatkowy sprzęt. 

 

Przewodniczący Sejmiku udzielił głosu p. Henrykowi Rechinbachowi. 
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p. Henryk Rechinbach w imieniu mieszkańców Miasta Korsze powiedział m.in. , że 

trzeci rok już przyjeżdżają  i przedstawiają problem związany z funkcjonowaniem Zakładu 

ZAP Sznajder Batterien w Korszach. Dodał, że trzy lata temu obecny Wojewoda prezentował 

pismo w sprawie tego Zakładu i jest ono dalej aktualne. Dodał również, że jest to problem nie 

tylko mieszkańców Korsz, ale również całego województwa i kraju. Nadmienił, że 

uczestniczył w Międzynarodowej Konferencji Naukowej „Zdrowie dzieci w środowisku 

przemysłowym, miejskim i wiejskim z okazji 25 - lecia Fundacji na Rzecz Dzieci z Zagłębia 

Miedziowego w Legnicy” podczas której przedłożył informację m.in. nt. badań 

przeprowadzonych przez Instytut Ochrony Środowiska, Państwowy Instytut Badawczy 

 i pytano jak mogło do tego dojść, gdzie są samorządy? Podkreślił, że sprawę Korsz należy 

rozpatrywać pod kątem powstania tego zakładu, legalności wydania dokumentu, jakości 

przeprowadzonych kontroli, jak również jakości sprawozdań jakie były składane przez ten 

Zakład do Departamentu Ochrony Środowiska. Dodał, że niedopuszczalne jest, aby Zakład 

wykazywał w tzw. zbiorczym zestawieniu odpadów zerową wartość elektrolitu zużytego, czy 

też nie wykazywał w sprawozdaniach żadnych żużli, ani tego, kto to utylizuje. Stwierdził, że 

Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska dopiero po kontroli w 2014 roku zwrócił uwagę 

Zakładowi, że trzeba wykazywać te żużle. Nadmienił, że w pozwoleniu zintegrowanym 

powinna być informacja m.in. na temat ile pasty ołowiowej ten Zakład może wytworzyć. 

Podkreślił m.in., że jego zdaniem każda decyzja w sprawie powstania, funkcjonowania tego 

Zakładu została wydana z rażącym naruszeniem prawa.  

 

Naczelnik Wydziału Monitoringu Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w Olsztynie, p. Tomasz Zalewski powiedział m.in., że badania przeprowadzone 

przez Instytut Ochrony Środowiska były wykonane dla czasu dwóch godzin. Podkreślił, iż 

aby oceniać jakość to są m.in. metodyki oznaczeń po to, aby osiągać pewne granice 

oznaczalności żeby pomiary były charakterystyczne. 

 

Przewodniczący Sejmiku podziękował Naczelnikowi Wydziału Monitoringu 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Olsztynie, p. Tomaszowi Zalewskiego 

za zabranie głosu i przedstawienie Raportu.  

 

  Głos zabrała Joanna Kazanowska Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska, 

korzystając z prezentacji multimedialnej omówiła działalność kontrolną Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska, w tym kontrole dotyczące Zakładu ZAP SZNAJDER 

Batterien S.A. w Korszach. Powiedziała, że w przeciągu 5 lat przeprowadzono 13 kontroli   

w tym 10 interwencyjnych, a ostatnia kontrola w 2016 roku była prowadzona od 31 sierpnia 

do 28 września 2016 roku. Dodała, że Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska 

wystosował pismo skierowane do Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu 

Marszałkowskiego z informacją, że w wyniku przeprowadzonej kontroli nie stwierdzono 

naruszeń. Nadmieniła, że teraz rozpoczęli kontrole, a wytyczne otrzymali od Głównego  

Inspektoratu Ochrony Środowiska. Podkreśliła, że celem kontroli jest ustalenie rzeczywistych 

mocy przerobowych tego Zakładu. Dodała również, że będą analizować: m.in. dokumentację 

techniczno-rozruchową maszyn, ewidencję zużycia surowców, ewidencję wytwarzanych 

odpadów od roku 2011 oraz jaka jest ilość przetwarzanej pasty ołowiowej i kratki ołowiowej.  

Nadmieniła, że przeprowadzono inwentaryzację całego układu sieci kanalizacyjnej, ścieków 

przemysłowych, ścieków deszczowych, którą zlecono ekspertom. Dodała, że po 

przeprowadzonej kontroli będą mogli wysyłać ustalenia pokontrolne do Głównego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska.  

 

Załącznik nr 6 
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Przewodniczący Sejmiku udzielił głosu Mieszkance z Korsz mieszkającej w pobliżu 

Zakładu, która zapytała, czy były przeprowadzane badania w Zakładzie przy pełnej mocy 

przerobowej? Dodała m.in., że podczas kontroli nie pracuje kruszarka, albo piec obrotowy. 

 

Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska, p. Joanna Kazanowska w nawiązaniu 

do zadanego pytania odpowiedziała, że badają urządzenia i odpowiedzi na wszystkie pytania 

zostaną udzielone po przeprowadzonej kontroli.  

 

Przewodniczący Sejmiku zamykając dyskusję na temat sytuacji w Korszach 

powiedział, że ma nadzieję, że kompleksowe badania, które są obecnie przeprowadzane 

pozwolą tę sprawę zamknąć i przekażą konkretne informacje.  Dodał, że wszystkim radnym 

zależy na tym, aby ta sprawa została rozwiązana i zamknięta.   

 

Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku 

poddał treść uchwały w sprawie Raportu o stanie środowiska województwa warmińsko-

mazurskiego w 2015 r. pod głosowanie.  

Za przyjęciem Raportu głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

 

6. Rozpatrzenie Raportu z realizacji w latach 2013-2014  "Programu Ochrony 

Środowiska Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2011-2014                                    

z uwzględnieniem perspektywy na lata 2015-2018". 

 

Załącznik nr 7 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia Raportu z realizacji w latach 2013-2014  "Programu Ochrony 

Środowiska Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2011-2014 z uwzględnieniem 

perspektywy na lata 2015-2018". 

 

Załącznik nr 8 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały w sprawie Raportu głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 1. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Dźwierzuty oraz likwidacji 

dotychczasowej aglomeracji Dźwierzuty. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Załącznik nr 9 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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8. Rozpatrzenie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Załącznik nr 10 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2017. 

 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Załącznik nr 11 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydatów do składu Rady Warmińsko-

Mazurskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Zarząd Województwa, za pośrednictwem 

Departamentu Zdrowia, zaproponował wskazanie następujących kandydatów: p. Bogdana 

Włodarczyka i p. Krzysztofa Cichewicza. Nadmienił, że przedstawiono wymagane 

dokumenty ww. kandydatów, tj. oświadczenia o spełnianiu wymagań ustawowych, zgody na 

kandydowanie, życiorysy oraz dokumenty potwierdzające wykształcenie.  

 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowała dwie kandydatury. 

 

Załącznik nr 12  

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne kandydatury?  Ponieważ nie było 

zgłoszeń, odczytał §1 uchwały: w skład Rady Warmińsko-Mazurskiego Oddziału 

Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia Sejmik Województwa Warmińsko-

Mazurskiego wskazuje kandydatów: p. Bogdana Włodarczyka i p. Krzysztofa Cichewicza,  

a następnie poddał treść uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji konkursowej oceniającej oferty                   

w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2017 r. zadań z zakresu ochrony 

zabytków i opieki nad zabytkami. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 13 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Lidzbark Warmiński pomocy 

finansowej. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Załącznik nr 14 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

informacji pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Ruciane- Nida pomocy finansowej. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Załącznik nr 15 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jeziorany na 

dofinansowanie zakupu sprzętu wielofunkcyjnego i wyposażenia niezbędnego dla 

funkcjonowania stanowiska pracy ds. miast Cittaslow w Urzędzie Miejskim                           

w Jezioranach. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Załącznik nr 16 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Łukta w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie w 2017 r. zadania własnego Gminy z zakresu 

ochrony zabytków i opieki nad zabytkami. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Załącznik nr 17 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Lidzbarskiemu w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2017 r. zadania 

własnego powiatu z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Załącznik nr 18 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Szczytno pomocy finansowej                         

w formie dotacji celowej na wspieranie procesów planowania przestrzennego                       

w gminie. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Załącznik nr 19 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Zarządu Dróg Wojewódzkich                              

w Olsztynie. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 20 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Centrum 

Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych w Olsztynie. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że błędna jest podstawa prawna i  pojawią się 

poprawki: w podstawie prawnej po: „Dz. U. 2016 poz. 486” dodaje się: „z późn. zm.”,  

w §1 pkt 1 wyrazy: „ (Dz.U. z 2016 r., poz. 486)” zastępuje się wyrazami:”(Dz. U. z 2012 r., 

poz. 406 z późn. zm.)”.    

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Załącznik nr 21 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

20. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Województwo Warmińsko-Mazurskie. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 22 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez województwo warmińsko-mazurskie 103 

udziałów spółki Warmińsko-Mazurska Agencja Energetyczna Sp. z o.o. z siedzibą                   

w Olsztynie od pozostałych wspólników spółki. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów oraz 

Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Załącznik nr 23 

 

Radna Bożenna Ulewicz powiedziała m.in., że jest Członkiem Komisji Strategii 

Rozwoju i dodała, że nie wszyscy radni byli przekonani, żeby rekomendować projekt 

uchwały dotyczący punktu 21 i 22 porządku obrad. Nadmieniła, że informacja dot. sytuacji 

spółki, która została przedstawiona na Komisji była niewystarczająca. Poprosiła, żeby osoby 

odpowiedzialne za przygotowanie poszczególnych tematów na Komisję zapraszały osoby 

kompetentne, które odpowiedzą na pytania kierowane przez radnych. Dodała również, że 

pojawiły się wątpliwości, co do kondycji tej spółki, która w roku 2015 odnotowała straty.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Patryk Kozłowski poinformował, że w nawiązaniu 

do wypowiedzi radnej, p. Bożenny Ulewicz, Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości będzie 

głosował przeciwko dwóm uchwałom dotyczącym Spółki Warmińsko-Mazurska Agencja 

Energetyczna Sp. z o.o. z siedzibą w Olsztynie. 
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Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku 

poddał treść uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 21 radnych, przeciw – 5, wstrzymało się – 1. 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym Spółki Warmińsko-Mazurska Agencja Energetyczna Sp. z o.o.  

z siedzibą w Olsztynie. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów oraz 

Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Załącznik nr 24 

 

Radna Teresa Krajewska zapytała, dlaczego kupowane są te udziały, gdy 

z informacji wynika, że Spółka ma bardzo zły wynik finansowy? 

 

Marszałek Województwa w nawiązaniu do pytania radnej odpowiedział, że Zarząd 

Województwa zna sytuację Spółki, która w nowej konstrukcji ma szansę dobrze 

funkcjonować na rynku. Dodał, że chcą wykupić udziały, aby być jedynym właścicielem  

i podjąć działania, które pomogą Spółce rozwinąć działalność, a jako Zarząd uważają, że jest 

taka możliwość. Jeżeli nie to wówczas, jako jedyni właściciele spółki będą decydować o jej 

dalszym funkcjonowaniu.  

 

Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku 

poddał treść uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw – 5, wstrzymało się – 0. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/328/04 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 31 sierpnia 2004 r. w sprawie 

ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg wojewódzkich na terenie 

województwa warmińsko-mazurskiego na cele niezwiązane z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 25 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania przez Sejmik Województwa Warmińsko-

Mazurskiego danych statystycznych w formie sprawozdania o ochronie przyrody  

i krajobrazu za rok 2016 (formularz OS-7). 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Załącznik nr 26 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
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Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2017 r. 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2017-2039. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że wpłynęła autopoprawka do ww. projektu 

uchwały. Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz  

z autopoprawką.  

Załącznik nr 27 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2017 r. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że wpłynęła autopoprawka do ww. projektu 

uchwały. Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz  

z autopoprawką.  

 

Załącznik nr 28 

 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

28. Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że wydane zostało tegoroczne Vademecum 

Radnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego.   

 

29. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
 

Marszałek Województwa poinformował, że na zgłoszoną interpelację przez radną,  

p. Bożennę Ulewicz odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. Poinformował również, że 

Dyrektor Portu Lotniczego, p. Tomasz Kądziołka przedstawi informację dot. sytuacji 

finansowej Spółki zarządzającej Portem Lotniczym Olsztyn-Mazury stanowiącą uzupełnienie 

do zapytania zgłoszonego podczas obrad poprzedniej sesji.  

 

Dyrektor Portu Lotniczego, p. Tomasz Kądziołka powiedział m.in., że budowa Portu 

Lotniczego została zrealizowana w terminie i zarejestrowana w państwowym rejestrze lotnisk 

pod nazwą Olsztyn-Mazury, z wyróżnikiem, że jest to lotnisko publiczne. Wyjaśnił, że dzięki 

temu pojawiła się szansa dla mieszkańców województwa warmińsko-mazurskiego, aby 
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zlikwidować wykluczenie komunikacyjne dzięki dostępności do infrastruktury lotniskowej. 

Wyjaśnił, że projekt został zrealizowany za 200 mln zł i jest to tzw. mały projekt unijny. 

Dyrektor przedstawił jak wyglądała sytuacja finansowa Portu Lotniczego w 2016 roku.   

Powiedział m.in., że Spółka ma pewne niedopasowanie finansowe wynikające z tego, że 

koszty, które muszą ponieść nie bilansują się z przychodami, co zostało pokryte przez 

dokapitalizowanie wartości Spółki. Dyrektor dodał również, że projekt ten został 

zrealizowany w oparciu o pieniądze unijne, gdzie 76 % stanowiły pieniądze unijne, a wkład 

własny 24% był z obligacji. Podkreślił, że pozwoliło to na zrealizowanie tego projektu. 

Nadmienił, że sprawozdanie finansowe, które zostanie przygotowane będzie sprawdzone 

przez biegłego rewidenta, a następnie opublikowane m.in. w Monitorze Sądowym  

i Gospodarczym.  Dyrektor podkreślił, że Spółka rozwija swoją działalność, mają plan 

zwiększania przez najbliższe lata ilości pasażerów, a tym samym przychodów i atrakcyjności, 

która wynika stąd, że działalność okołotniskowa będzie się zwiększała. Dążą również do 

zrównoważenia wydatków z przychodami.  

W nawiązaniu do pytania, które również zostało zadane na poprzedniej sesji dotyczące 

nazwy lotniska, która pojawia się na lotniskach w Londynie,  wyjaśnił, że wystąpili do  

przewoźników,  do lotnisk o zmianę tej nazwy na  Olsztyn-Mazury. Podkreślił, że zmiana 

tych danych w katalogu nazw przewoźników lotniczych odbywa się w systemie półrocznym, 

rocznym, dlatego należy poczekać na zmianę.   

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Eugeniusz Koch zapytał m.in. o to, jaki jest poziom 

wynagrodzeń osobowych? 

 

Dyrektor Portu Lotniczego, p. Tomasz Kądziołka odpowiedział, że nie ma 

dokładnych danych, natomiast stan zatrudnienia w Spółce to 167 osób, a średnia 

wynagrodzenia wynosi 3050.00 zł brutto i w skali kraju jest to jedno z najniższych 

wynagrodzeń. 

 

Radna Bożenna Ulewicz zapytała, ile wyniosły przychody Spółki w roku poprzednim?  

 

Dyrektor Portu Lotniczego, p. Tomasz Kądziołka w nawiązaniu do pytania radnej 

powiedział m.in.,  że przychody wyniosły 4 mln 636 tys. 909  zł i  planują w 2017 roku 

zwiększyć przychody Spółki.  

 

Przewodniczący Sejmiku powiedział, że jeśli jest potrzeba radnych to można poprosić 

żeby taka informacja została radnym przekazana. 

 

30. Wnioski i oświadczenia radnych. 
Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Patryk Kozłowski w imieniu Klubu Radnych 

Prawa i Sprawiedliwości przedstawił Stanowisko: Klub Radnych PiS sejmiku województwa 

warmińsko-mazurskiego, solidaryzując się z mieszkańcami Korsz, rozumiejąc ich obawy  

o zdrowie i stan środowiska, oraz wychodząc naprzeciw uchwałom podjętym przez: Radę 

Miejską w Korszach, Radę Powiatu w Kętrzynie oraz Warmińsko-Mazurską Izbę Rolniczą stoi 

na stanowisku, iż Zarząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego, nie dopełnia należytej 

staranności w wyjaśnieniu zaistniałej sytuacji. 

Działalność Zakładu przerabiającego złom akumulatorowy Sznajder Batterien S.A 

Oddział Produkcyjny w Korszach nadal budzi nasze wątpliwości. Jak wiemy, zakład znajduje 

się w granicach administracyjnych miasta Korsze, w bezpośrednim sąsiedztwie - 60 m od 

zabudowań mieszkalnych - oraz jedynego ujęcia wody pitnej dla całego miasta Korsze  

i okolicznych miejscowości, tj. dla blisko 5 tys. ludzi. 

W ocenie radnych klubu Prawa i Sprawiedliwości, którzy prześledzili szereg wyników 

badań z przeprowadzonych kontroli oraz ekspertyz dotyczących funkcjonowania zakładu 
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 i jego wpływu na środowisko, wiele z tych wyników jednoznacznie wskazuje na negatywne 

oddziaływanie zakładu zarówno na środowisko naturalne, a co za tym idzie również na ludzi. 

Szczególnie niepokojące są przypadki przekroczenia najwyższych poziomów ołowiu  

w produkowanych przez mieszkańców Korsz na własne potrzeby owocach i warzywach, które, 

na co dzień spożywane są przez ich dzieci. 

Negatywnie oceniamy m.in. brak reakcji Urzędu Marszałkowskiego i podejmowanie 

działań przerzucających odpowiedzialność na inne instytucje. Nic nie zmienia faktu, że 

decyzję zintegrowaną w/s zakładu w Korszach wydał Marszałek Województwa. Uważamy, że 

Pan Marszałek powinien zrobić wszystko, aby mieszkańcy Korsz i każdej innej miejscowości,  

w której wystąpiłaby podobna sytuacja, czuli się bezpiecznie. Pan Marszałek powinien zrobić 

wszystko, żeby rzetelnie poinformować społeczeństwo Korsz o tym, że ich dzieci są bezpieczne 

i nic im nie zagraża. Dotychczasowy brak takiej reakcji powoduje narastające zaniepokojenie 

tamtejszej społeczności. 

Wobec powyższego oraz mając na uwadze przede wszystkim dobro i bezpieczeństwo 

mieszkańców Korsz, radni klubu Prawa i Sprawiedliwości wzywają Pana Marszałka do 

podjęcia działań, które uchronią Korsze i ich mieszkańców przed dalszą degradacją 

lokalnego środowiska. 

 

31. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Sejmiku z dnia 28.12.2016 r. 
        

Wobec braku uwag Przewodniczący Sejmiku zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu.  

 

Za przyjęciem protokołu głosowało 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

31. Sprawy różne. 
 

 Przewodniczący Sejmiku poinformował, że zostanie zaprezentowany krótki wywiad, 

podkreślający przykład dobrej współpracy Samorządu Województwa z Obwodem 

Rówieńskim. W wywiadzie była mowa o m.in. o tym, że w Szpitalu Dziecięcym 

Rówieńskiej Rady Obwodowej zapoczątkowano chirurgię małoinwazyjną. Rówieńscy 

lekarze wspólnie z polskimi lekarzami operowali czwórkę dzieci. Wprowadzenie innowacji 

było możliwe dzięki współpracy rówieńskich lekarzy z lekarzami z Olsztyńskiego Szpitala 

Dziecięcego. W Olsztynie chirurdzy, anestezjolodzy i pielęgniarki odbyli naukę i staż. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że radny Tadeusz Politewicz rozpoczął tę 

współpracę, zaangażował się i poświęcił swój czas. 

  

32. Zamknięcie Sesji. 

 

Zamykając obrady XXIV sesji Sejmiku Przewodniczący Sejmiku podziękował 

wszystkim za przybycie oraz za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

        Przewodniczący Sejmiku 

 

              Piotr Żuchowski 

 

 

 

 

Sporządziła: Sylwia Wiśniewska 


